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Şedinţa Comitetului din 20 / 2 Septembr e 1891. 

Şedinţa se deschide la orele 9 seara sub preşedin ţia 

d-lui Se. Vârnav, Preşedinte. 
Presenţi fiind : 

D-nii Se. Vârnav 

" 
M. Romniceanu 

" 
Anghel Saligny 

" 
Sp. Haret 

" 
Se. Ot.tolescu 
I. Pu cariu 

" 
N. Zanne 

" 
N. Cucu St. 

„ Y. Papadopol 
La ordinea zil i fiind , e cursinea la porţi l e de fer ş i 

la docurile din Brăi l a. 

D-nu preşedinte anunţă că Coroi iun a de escursmnt 
propune să fac m următoare} două e cursiuni : 

Una în ziua de 11 / 1 g Octombre pentru a visita funcţio
nar a mruşinelor docurilor din Brăila, i de acolo să. ne 
iutoarcem a doua zi pe la ernavoda pentru a visita lu
răriie podului peste Dunăre. 

A doua în ziua de l :Jb Octombre pentru a vi ita lu 
cr rile d regularea Porţilor de fer . 

Dup pl car a d-lui Anghel Saligny, d-nu Pre,edinte 
propun ca cu ocasiunea xcur iunii la docurile din Brăila 
A se of r din part a Societăţ i, colegului nostru An

ghel aligny ub dir ţiun a căruia s'a ex cutat ace te 
lu r ri. o med · de aur, p ntru recunoaş terea merite
lor i a ti it ţ i sal . 

Toa ne te pro un ri s prim sc cu unanimitate şi 

e '.! id a l adu la uno tinţa unei Adunări en rale 
on o atA p ziu d 3 / 15 tom r . 

N mai fiind nimic la ordin a zi lei dinţa e ridi că 

la r l 10•/t . 

Şedinţa Comitetnlui din 2P/ 11 Septembrie 1891. 

Şedinţa se deschide la orele 91/2 dim i neaţa sub preşe

din ţi a d-lui M. Romniceanu v i ce-preşedinte. 

Presenţi fiind : 
D-nii I . G. Cantacuzino 

„ M. M. Romniceanu 
„ Anghel Saligny 
„ Se. Ottolescu 
„ Alfons Saligny 
„ L t. Colonel Grămăticescu 

" „ 

" 
" 

C. Guran 
I. Puşcari u 

N. Cucu St. 
Y. Papn.dopol. 

La ordinea ~ile i fiind , citirea memoriului pentru reor-
ganisarea corpul ui technic" şi acest memoriu trebuind a 
fi întocmit de d-nu preşedinte c. V ârnav care din causa 
unor afaceri urgente a fost silit să plece din Capitală, 

d-nu vice-preşedinte este de părere a nu se ţine şed inţă , 

ceea-ce se admite . 

Şedinţa Comitetului din 2 / 14 Octombre 1891 

Preşedinte 

edinţa se 
Prea nţi: 

D-nii 

" 
" 

" 

c. Varnav. 
de chide de la ora 9 dimineaţa. 

c. Varnav 
A. align 
I. Mincu 
I. Puşcarin . 

H. hlawe 
Y . P apadopol 

Otto! cu 
D. Preş dint arată cur mn a la ' rnavod. nu 
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va putea avea loc din cau să d 't compania de naYigaţiune 
nu poate gara nta coinc i denţ:t ~·.u trenul du Luni 7 Oc
tombrie la Giurgiu. 

CoLisa\ iunea pentru excursiun ea la. Bră ila se fi cseazft 
la 25 lei de persoan ă . 

Cowitetul decide a învi ta la excursnmea de la Bră il a 

pe D. Hajdu Consi li er superior de constru cţiunL 

Se trece la ordin ea zilei asupra cereri lor de admitere 
a D . D. Buicliu ş i Voicu. 

Se pnmesc. 
D -nii D . Baschny 

„ W ener t 
„ X enopolu F. 
„ B:anc Louis. 

Societatea ia act el e cererea D Mannesmann rebtivtt 
ia fa cerea un ei exposiţiuni de produse metali ce tubulare 
~i ţin e;·ea un ei conferinţe . 

' Sedin ta, Adunărei Gen erale din Octombre 1891 . 
' ' 

f7-ed inţa se deschide la or.i 9 seara sub pre~edenţi a 

D-lui Preşed inte Se. Varn av, prese n\! fiind 29 Donrni 
mem brii. 

D . Preşedinte lu b.nd cuventul explică că cu toate că 
la ordinea zilel este citirea ş i disculiunea memoriului 
pentru reorgani sarea co rpului techni c:, î nsă acest me
moriu nu es te încă gata, ş i indată ce se ,.a termina ş i 

aproba de Com itet, se va imprim a ş i se va t rimi te tu
tulor membrilor, cari se vor co nvoca intr' u ă viitoare a
dnnare genera l ~, pen tru a discuta cestiu nea în cun oştin\ ă 

de causă . 

D . Preşedinte comun ică apoi adunărei decisiunea lu a t ă 

de Comitet ca cu ocas iunea excursiuni ce se Ya face 
în ziua de r. /18 Octombrc la Brăila să se ofere din partea 
Societăţe i , d-lui Inspecto r Saligny u ă medali e comemo
rat.iv i\ pentrn ami nti rea acestei însemnate ope re ş i recu 
noaş L,e rca meri telor sale perso nal e ş i a prog res ului a r te i 
.ingiueresc:i Li noi în \ară . 
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Propunerea se admite cu aplause un anime din partea 
adunărei . 

D . Preşedinte aduce apoi la cunosci nţa Adunărei o 
cerere facută do <l. Mannesmann pentru că societatea sii 
ia sub patronagiul seu o co nferinţă ş i o exposiţiune ce 
acest domn voesce a face asupra fabricatelo r sale de 
fea re goli te. 

In chestiunea localului d. Preşedinte amintesce că este 
de dorit a avea localul nostru, exprimă speranţa că în 
dată ce se vor deschide co rpurile l egiuitoare, se va vota 
recunoascerea soci etăţe i de persoani't moral ă şi juridică; 

anunţă apoi că Prim ăria ne va da sigur un loc gratis 
pentru clădirea localului. 

D. Pomponiu cere oare-care ex plicaţiuni asupra fon 
dului de com;trucţi f, ş i este sati s fă cut prin ex plica\i 
un ole d-lui preşedinte . 

D . Steopoe propune a in trerupe publicarea bu letinu-
· lui un t imp oare-care şi a capitalisa ban ii pentru con
s truirea localului. 

D. Pre~edinte respun~end d-lui S teopol, ~i ce că causa 
întâ rzierei apariţiun e i bu let inuiui este lipsa de materii , 
căc i d in causa multor lu crări ş i lipsei de persoan e 
techni ce, membrii sunt foarte ocupa ţi ; dcu· că se v a 
lua.' măsuri ca pe viitor să apară Buletinul regulat, şi 

nu es te de p i.ir('r e a întrerupe apa riţiunea lui . 
D. Cuţarida este asemenea de părere a nu se între

, rnpe apariţiunea bu letinului, şi propune a se publica 
r eclame plătite din partea fabricanţilor pentru a spori 
venitul. 

D. Preşedinte explică că nu s'a făcut aceasta to c.mai 
pentru că nu eream sigu ri de apariţiunea regulată a bu
leLi nul ui . 

D Pomponiu propune a se publi ca un supliment 
septămena l cu anuncrnn ş 1 cu reclame din partea. fabri 

canţilor. 

Aceas t.ă chesti une r emâne a se aduce în desbaterea 

Com itetului . 
Ne mai fiin<l nimic la ordinea ~ile i şeclin\a. se ridi că la 

orele JO seara. 
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